



Limited Warranty | Garantie Limitée | Garantía Limitada

Limited Warranty

Provided that the conditions for warranty eligibility are met, this product is warranted to the original, registered purchaser for one (1) year from the date of purchase to be free of structural and mechanical defects due to faulty materials or workmanship. If a structural or mechanical defect occurs during the warranty period, Sentry Group will, at its option, (1) repair or replace the defective part(s) or product at no charge; (2) issue a refund of the purchase price paid for the product; or (3) issue a credit to be applied against the purchase of a new Sentry Group product. Shipping/delivery charges may apply and are in Sentry Group's sole discretion.

To be eligible for warranty coverage, the original purchaser must register the safe online at SentrySafe.com or complete and return to Sentry Group the enclosed registration card.

For Warranty Service (North America only)

To obtain service under the Limited Warranty, please contact the Sentry Group Customer Care Department by phone at 1-800-828-1438 or via the internet at SentrySafe.com. Do not ship your product back to Sentry Group. The Sentry Group Customer Care Department will decide whether to repair or replace your product, issue a refund, or issue a credit.

Limitations of Warranty

1. Sentry Group's responsibility and the buyer's exclusive remedy under the Limited Warranty are limited to the terms stated herein. **IN NO EVENT SHALL SENTRY GROUP BE LIABLE FOR ANY INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES (INCLUDING BUT NOT LIMITED TO LOSS OR DAMAGE DUE TO FIRE, WATER, THEFT OR VANDALISM INCLUDING CONTENTS OR LOST DATA) TO PERSONS OR PROPERTY RESULTING FROM THE BREACH OF THIS OR ANY OTHER EXPRESS OR IMPLIED WARRANTY APPLICABLE TO ANY PRODUCT.** Some states, provinces and countries do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, so the above limitation or exclusion may not apply to you.
2. EXCEPT AS MAY BE OTHERWISE PROVIDED BY APPLICABLE LAW, SENTRY GROUP DISCLAIMS ANY AND ALL OTHER COVENANTS AND WARRANTIES, WHETHER WRITTEN OR ORAL, EXPRESS OR IMPLIED, INCLUDING, BUT NOT LIMITED TO, THE IMPLIED WARRANTIES OF MERCHANTABILITY AND FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE. Any implied warranty applicable to this product shall not exceed the standard one (1) year limited warranty. Some states, provinces and countries do not allow disclaimers of implied warranties or limitations on their duration, so the above disclaimer and/or limitation may not apply to you.
3. Sentry Group is not responsible for damage, defects, or malfunction to the product incurred during shipment. The product was packed in accordance with Interstate Commerce Commission specifications, and with reasonable handling, should be in good condition on arrival. Any claims for shipping damage should be made directly to the carrier.
4. This Limited Warranty does not cover defects, damage, or malfunction caused by modification, alteration, repair or service of the product by anyone other than Sentry Group or its authorized representative, or caused by physical abuse to or misuse of the product. Sentry Group specifically disclaims coverage for damage that may result from the improper handling of the product during moving and/or installation.
5. No Sentry Group agent, employee, representative, dealer or retailer has the authority to make or imply any representation, promise or agreement which in any way varies the terms of this Limited Warranty.
6. This Limited Warranty shall apply to new, first quality Sentry Group products and shall not apply to factory seconds or previously-owned products, or products previously damaged by such events including, but not limited to, fire, flood, earthquake, burglary, handling by movers or installers.

All of the provisions of this Limited Warranty are separate and severable. If any provision is held invalid and unenforceable, such determination shall not affect the validity or enforceability of the other provisions. This Limited Warranty gives you specific legal rights, and you may also have other rights which vary from state to state, province to province, or country to country.

Garantie Limitée

Français

Dans la mesure où les conditions d'admissibilité à la garantie sont satisfaites, le présent produit est garanti à l'acheteur enregistré d'origine, pendant une période de un (1) ans à compter de la date d'achat, contre tout vice structurel et mécanique dû à une erreur de matériau ou de fabrication. Si un vice structurel ou mécanique se révèle pendant la période de garantie, Sentry Group, à son choix, (1) réparera ou remplacera gratuitement la(les) pièce(s) défectueuse(s) ou le produit; (2) remboursera le prix d'achat versé pour le produit; ou (3) fournira un crédit à appliquer pour l'achat d'un nouveau produit de Sentry Group. Des frais d'expédition/de livraison peuvent être appliqués, à la discrétion exclusive de Sentry Group.

Pour pouvoir bénéficier de la couverture de garantie, l'acheteur d'origine doit enregistrer le coffre-fort en ligne à SentrySafe.com ou remplir et renvoyer la carte d'enregistrement jointe à Sentry Group.

Pour les services de garantie (Amérique du Nord seulement)

Pour obtenir les services de la garantie limitée, veuillez contacter le service clientèle de Sentry Group, par téléphone au 1-800-828-1438 ou à l'adresse SentrySafe.com. Ne renvoyez pas votre produit à Sentry Group. Le service clientèle de Sentry Group prendra la décision nécessaire quant à la réparation ou au remplacement du produit, à la fourniture d'un remboursement ou à la fourniture d'un crédit.

Limitations de garantie

1. La responsabilité de Sentry Group et le recours exclusif de l'acheteur, aux termes de la garantie limitée, sont limités aux clauses stipulées par la présente. **EN AUCUN CAS SENTRY GROUP NE PEUT ÊTRE TENU RESPONSABLE DE QUELQUE DOMMAGE FORTUIT OU CONSÉCUTIF QUE CE SOIT (DONT, SANS TOUTEFOIS S'Y LIMITER, LES PERTES OU DOMMAGES DUS À UN INCENDIE, DE L'EAU, UN VOL OU UN ACTE DE VANDALISME INCLUANT LE CONTENU OU DES DONNÉES PERDUES) À DES PERSONNES OU À DES BIENS, RÉSULTANT D'UNE VIOLATION DE LA PRÉSENTE GARANTIE OU ENCORE DE TOUTE GARANTIE EXPRESSE OU IMPLICITE APPLICABLE À TOUT PRODUIT.** Certains états, certaines provinces et certains pays n'autorisant pas l'exclusion ou la limitation des dommages fortuits ou consécutifs, il est possible que la limitation ou l'exclusion susmentionnée ne s'applique pas à votre situation.
2. À L'EXCEPTION DE CE QUI PEUT ÊTRE AUTREMENT POURVU PAR LA LÉGISLATION APPLICABLE, SENTRY GROUP DÉCLINE CHACUNE ET L'ENSEMBLE DES CLAUSES ET GARANTIES, ÉCRITES OU ORALES, EXPRESSES OU IMPLICITES, DONT, SANS TOUTEFOIS S'Y LIMITER, LES GARANTIES IMPLICITES DE QUALITÉ MARCHANDE ET D'ADAPTATION À UN OBJET PARTICULIER. Toute garantie implicite applicable au présent produit ne doit pas dépasser la garantie limitée standard de un (1) ans. Certains états, certaines provinces et certains pays n'autorisant pas les dénis de garanties implicites ou les limitations de leur durée, il est possible que le déni et/ou la limitation susmentionnée(s) ne s'applique pas à votre situation.
3. Sentry Group ne peut être tenu responsable des dommages, vices ou dysfonctionnements du produit qui se sont produits pendant l'expédition. Le produit a été emballé conformément aux spécifications de l'Interstate Commerce Commission (Commission sur le commerce entre les états des États-Unis) et moyennant une manutention correcte, il devrait arriver en bon état. Toute plainte de dommages pendant l'expédition doit être adressée directement à l'organisme de transport.
4. La présente garantie limitée ne couvre pas les vices, dommages ou dysfonctionnements provoqués par la modification, l'altération, la réparation ou l'entretien du produit effectué(e) par toute entité autre que Sentry Group ou son représentant autorisé ou encore provoqués par un abus physique ou une utilisation incorrecte du produit. Sentry Group décline spécifiquement la couverture des dommages pouvant résulter de la manipulation inappropriée du produit pendant son déplacement et/ou son installation.
5. Aucun agent, employé, représentant, distributeur ou revendeur de Sentry Group n'a l'autorité de stipuler ou d'impliquer quelque déclaration, promesse ou accord que ce soit pouvant modifier d'une manière quelconque les clauses de la présente garantie limitée.

Manufacturers' warranties may not apply in all cases, depending on factors such as use of the product, where the product was purchased, or who you purchased the product from. Please review the warranty carefully, and contact the manufacturer if you have any questions.